

8天7夜 8D7N

双城:成都&重庆

TWIN CITIES: CHENGDU & CHONGQING



CHENGDU成都

- Giant Panda Breeding Research Base 大熊猫繁育研究基地
- Chengdu Twin Towers night view 成都双塔夜景

【CHONGQING重庆】

- Ciqikou Ancient Town 洪崖洞
- Hongya Cave 磁器口古镇

WULONG武隆

- Three Natural Bridges 天生三桥
- ●Furong Cave 芙蓉洞索道



Stellar Suites, SS-10-02, Jalan Puteri 4/7, Bandar Puteri,47100 Puchong Selangor Darul Ehsan.

013-288 3003

www.travelwithyou.my



8D7N TWIN CITIES: CHENGDU & CHONGQING

DAY 1

KUL CHENGDU

- Assemble in KL International Airport for flight to Chengdu.
 - **A** Morning flight
 - Nuanzhai Alley
 - Chunxi Road Pedestrian Street
 - 🌖 Jinli Ancient Town

(MOB/D)

DAY 2

B Evening flight

CHENGDU = CHONGOING

Upon arrival, direct transfer to the hotel for check-in.

DAY 6 CHONGQING E CHENGDU

- Experience the [China Speed Train] to [Chongging to Chenadu 2.5hrs 1
 - *Subject to change according Train Ticket arrangement
- Skp Chengdu Shopping Centre [INTERNET TOP RATED]
- **Chengdu Twin Towers Night View**

DAY 7 **CHENGDU**

- Giant Panda Breeding Research Base Giant pandas live in large naturalistic habitats, which help the visitor to understand how these animals live in the wild.
- **Dujiangyan Irrigation System Scenic Area** (Includes Electrical Car) 2,000-year-old irrigation system in Sichuan, China, that diverts water from the Min River to irrigate the Chengdu Plain without the use of dams.
- **Guan County Ancient City**
- Yangtianwo Square [Selfie Panda Statue] [INTERNET TOP RATED] (B/L/D)

Experience the [China Speed Train] to [Chengdu to Chongging 2.5hrs]

*Subject to change according Train Ticket arrangement

- **Danzishi Old Street** Is a historic street that features traditional architecture and local food
- Experience Chongqing Nostalgic Ferry
- Hongya Cave

A cultural and historical district located on the bank of the Jialing River in Yuzhong District, Chongging. The Hanging Houses are built along the cliffside and have a unique architectu.

DAY 3

CHONGQING WULONG

Three Natural Bridges (Includes Scenic Car+ Battery Car) 5A scenic spots. In June 2007, it was included in the United Nations World Natural Heritage. It is the world largest. Nature of the uncanny workmanship has its large scale and it's magnificent which is less than 1.2 km in the range across the amalgam River canyon, the two sides of the mountain together. Three Natural Bridges between the Qinglong Eagle doline two doline, forming a "Tiankeng Sanqiao Scenic Area" of

(B/L/D)

the world's peculiar landscape.

DAY 4

WULONG ET CHONGQING

- Furong Cave (Included cable card) The only karst cave in China listed as a UNESCO World Heritage Site.
- View of Great Hall of the people
- Liziba light rail through-building (Observation deck)

DAY 5

CHONGQING

- Cigikou Ancient Town
- Yangtze River Cableway (Include one way Cableway)
- **Eighteen Ladders**
 - 'Old Street' [INTERNET TOP RATED]
- Jiefangbei Pedestrian Street

It is a commercial pedestrian street that combines shopping, food, and entertainment. The surrounding area is beautiful with iconic buildings of Chongqing, such as Jiefangbei.

Bayi Road Food Street

DAY 8 CHENGDU KUL

- **A** Morning flight
- Transfer to the airport and return to your home. (B/MOB)
- **B** Evening flight
 - Kuanzhai Alley
 - Chunxi Road Pedestrian Street
 - Jinli Ancient Town
 - Transfer to the airport and return to your home.

SPECIAL CUISINE

Breakfast / Lunch / Dinner

- Sichuan Cuisine Flavor
- Chongqing Cuisine Flavor
- **Chongqing Jianghu Cuisine**
- **Chinese Cuisine**
- 🕊 BBQ flavor





8天7夜双城: 成都&重庆

第一天 吉隆坡 🖄 成都

- ◉集合于吉隆坡机场,飞往成都。
- A 早上航班
- B 晚上航班
- ●宽窄巷子
- ●抵达后,送往酒店休息。

●春熙路

步行街成都最繁华的商业街,在这 里还可以跟IFS熊猫打卡合影哦。

●太古里

(机上用餐/晚)

第二天 成都 三上重庆

- 体验 高铁/动车(二等座) 前往重庆【2.5小时】 你可以尽情享受旅途中的美景。
 - 注:列车车票需根据情况调整
- **〕弹子石老街** 历史悠久的街道,以传统建筑和当地小吃摊为特色
- ●体验重庆怀旧渡轮

位于重庆市渝中区嘉陵江畔的历史文化街区。悬空屋依崖而建,建筑风格独特,融合了传统与现代元素。

(早/午/晚餐)

第三天 重庆 📟 武隆

●天生三桥 + 玻璃眺台(含环保车+出□电瓶车)

是重庆市著名风景名胜区【5A级旅游景区】世界自然遗产。它是世界规模最大、最高的串珠式天生研群。大自然的鬼斧神工而成,其规模宏大、气势磅礴。三座天然石拱桥之间有青龙天坑、神鹰天坑两个天坑,形成了"三硚夹两坑"的世界奇特景观。

(早/午/晚餐)

第四天

武隆 📟 重庆

- 武隆芙蓉洞索道(含上下缆车)
 它是世界自然遗产保护地洞穴,途径欣赏芙蓉江边美景
 [全程1800]米
- ●大礼堂(外观)
- 李子坝轻轨穿楼(远观)

(早/午/晚餐)

Chengdu twin tower night view 成都双塔夜景

第五天 重庆

●磁器口古镇

磁器口古镇拥有"一江两溪三山四街"的独特地貌,形成天然良港, 是嘉陵江边重要的水陆码头。

- 过江索道(含单程索道)
- 十八梯 [网红打卡] 传统风貌怀旧"老街区"
- 解放碑步行街是重慶市中心繁華的商業街,也是重慶的時尚地標,是購物、品嚐 美食的好地方。
- ●八一路美食街

(早/午/晚餐)

第六天 重庆 三 成都

- 体验 高铁 / 动车(二等座) 前往成都【2.5小时】 你可以尽情享受旅途中的美景。 注: 列车车票需根据情况调整
- 成都SKP购物中心 生机之塔【网红打卡】
- 成都双塔夜景

(早/午/-)

第七天 成都

● 大熊猫繁育研究基地

观赏中国国宝大熊猫;它们调皮可爱,有的挂在树上,有的 在草地上打滚;甚至组团游玩等

●都江堰水利工程

都江堰旅游区在2000年被联合国世界遗产委员会确定为世界 文化遗产。都江堰建于公元前256年,是全世界至今为止, 年代最久、唯一留存、以无坝引水为特征的宏大水利工程。

- ●灌县古城
- 仰天窝广场-熊猫自拍雕塑[26米长]【热门打卡景点】 (早/午/晚餐)

第八天 成都 🖄 吉隆坡

- A 早上航班
- 送往机场,返回温暖的家。(机上用餐/早)
- B 晚上航班
- 宽窄巷子
- 春熙路
 - 步行街成都最繁华的商业街, 在这里还可以跟IFS熊猫打卡 合影哦。
- 太古里
- 送往机场,返回温暖的家。

(早/午)

风味餐

早餐 / 午餐 / 晚餐

%川菜风味

※中式合菜

※ 渝菜风味

※重庆江湖菜

火烧烤风味



货币 Currency



中国元 Chinese Yuan - CNY 人民币 Renminbi - RMB

货币兑换率 Exchange Rate



10 CNY = MYR 6.50

Subject to currency of the day *以当天汇率为准

插座 Power Socket



类型 / Type A

两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

<u>类型 / Type I</u>

类型 / Type B

两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin

八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"

时差 Time Difference



China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

电压 Voltage



Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特

行李托运 Luggage Allowance



Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。



春季 Spring

3月 - 5月 Mar to May 10℃ ~ 25℃

夏季 Summer

6月 - 8月 Jun to Aug 33℃ ~ 22℃

↓___ 秋季 Autumn

9月 - 11月 Sep to Nov 24℃ ~ 9℃



冬季 Winter

12月 - 2月 Dec to Feb 10℃ ~ 3℃

备注 / Terms & Conditions

*Subject to weather of the day**以当天天气报告为准*

- 1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- 2. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 3.基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解,务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排,但将以最终确认为准。
- 4. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 5. 每位参与TWY旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如:交通/延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,本社一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
- 6. 若旅客决定离团,所有的费用恕不退还。
- 7. 行程表附上的照片仅供参考。
- 8. 至少16位成人将有一名领队同行。
- g 双人房配制,一人房会另加费用
- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. An international passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 3. Tour is conducted in Mandarin, If you would like to speak in another language, please inform us in advance at the time of registration. Alternative arrangements will be made, but will be subject to final confirmation.
- 4. Purchase of travel insurance is highly advisable.
- 5. Every person participating in TWY's tours shall travel at his/her own risk. TWY shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 6. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- 7. All pictures shown are for illustration purpose only.
- 8. A minimum of 16 adults will be accompanied by a tour leader.
- 9. Twin rooms are based, and there will be an additional charge for single room.

DEPARTURE DATE 出发日期	AIRLINE 所用航空	TOUR FARE 团费	VISA FEE 签证费	TRAVEL INSURANCE 旅游保险	REMARKS 备注